
Z  á  p  i  s  n  i  c  a 

zo 6. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v  I v i n á c h 

zo dňa 25.6.2015 

Prítomní: 

 

Starostka: Elena Grňová 

Poslanci:  p. Bc. Katarína Janoková, Miroslav Kapec, Ing. Soňa Matunáková PhD., Emília 

Remeselníková,  Jozef Smutný, Ondrej Záchenský,  Michal Greguss,   

 

Ospravedlnená:  Bc. Katarína Janoková    

Kontrolór obce: Ing. Ivan Sivok- ospravedlnený 

Prizvaní: 
 

Občania:    20 

 

 Dnešné  zasadnutie  obecného  zastupiteľstva  otvorila  a  viedla starostka obce Elena 

Grňová,  ktorá   privítala  všetkých   prítomných a konštatovala,  že  zasadnutie  obecného  

zastupiteľstva  bolo zvolané podľa zákona SNR  č. 369/90 Zb. o obecnom  zriadení v znení 

neskorších predpisov  a  uznesenia obecnej rady, písomne s uvedením miesta,  času a programu 

rokovania.  Pozvanie bolo doručené včas všetkým pozvaným. 

 Oboznámila  ich s  programom,  ktorým  sa bude  riadiť zasadnutie obecného 

zastupiteľstva. Predložila návrh na doplnenie programu, ktorý bol jednohlasne odsúhlasený. 

 Konštatuje, že obecné zastupiteľstvo  má 7 poslancov, z ktorých je  prítomných  6 

poslancov  a  preto  vyhlasuje zasadnutie obecného zastupiteľstva za uznášania schopné. 

Za zapisovateľa určujem:                  p. Emília Remeselníková 

 

Do návrhovej komisie boli zvolení: 
 Ing.Soňa Matunáková PhD, Ondrej Záchenský 

 

Za overovateľov zápisnice určujem: 
 Miroslav Kapec, Michal Greguss 

 

 

 

Program: 

 

1.  Správa o činnosti OR od posledného zasadnutia OZ 

2.  Plat starostu -schválenie 

3.  Návrh plánu kontrolnej činnosti kontrolóra za II. polrok 2015 

4.  Schválenie zmluvy o vlastníckych podieloch a spôsobe usporiadania nárokov 

     StVS a.s.  

5.  Smernica o prijímaní a preverení oznámení o protispoločenskej činnosti  

6.  Diskusia 

7.  Schválenie návrhu na uznesenie 

 

 

 



Bod 1/ Správa o činnosti OR od posledného zasadnutia OZ 

 

 

OR zasadala 2-krát: 

- Na mimoriadnom zasadnuti OZ 7.5.2015 schválilo spolufinancovania projektu: 

Dúbravy, rekonštrukcia miestnych komunikácií, časť 4, osada Rómov, vo výške 

10% z celkových výdavkov t. j. 1 337,- Eur z vlastných zdrojov obce.   

- Na zasadnuti 17.6.2015:  

1. Vypočula požiadavku predsedu ŠR ohľadom rekonštrukcie chodníka pri 

budove MS. Poslanec p. Greguss pripraví cenovú ponuku, budeme hľadať 

možnosti financovania.  

2. Prejednala diskusne príspevky z aprílového zasadnutia OZ. p. starostka 

informovala postrek na bolševník vykonaný, farba na autobusové zástavky-

obec zakúpi, je potrebne uviesť farbu, množstvo, p. Lalík zastavky natrie 

po vykosení verejných priestranstiev v Ivinách.  

3. Dnes som zakúpila smetné koše do autobusových zastávok.  

4. Ohľadom hajenky starostka informovala, že jej vlastníkom je pán 

Doskočil.  
Želobudza - zakúpene poklopy na šachty, momentálne ich pracovník natiera, ihrisko 

Želobudza - v jednaní s p. Malatincom, zaslaný nákres, cena, čakám na vyjadrenie, 

pozemky sú fy CMC, Malatinec sľúbil, že poskytnú pozemok. p, Kapec - žiadal, aby obec 

vypracovala dodatky k územnému plánu, poslanci neodporúčajú OZ schváliť  zmenu 

územného plánu obce Dúbravy. p. Kapec požiadal zber nebezpečného odpadu , p. Riči, voda 

zo základov predvolať na úrad- Riciho predvolaný na OZ v Ivinách, eternit - cena keď 

privezieme 0.24 Eur/kg(240 Eur/t). 
p. Smutná požiadala odkaliť vodu- teraz bol úbytok, nebolo to možne zrealizovať.  

p. Stehlík pozrieť knihu odpisov vody podozrenie na únik vody , zavalené šachty  

potrebná kontrola vodovodu, zavarenie plotu do športového areálu – dohodnutá obhliadka 

vodovodu s kompetentnou osobou, plot zavarený. Neplatiči vodne-stočné, dostali výzvu na 

zaplatenie, splátkový kalendár podpísal iba Robert Klinec a Kvetoslava Klincová, 

Po pozemkových úpravách ako postupovať s pozemkami v dolnej časti obce, uver? Pozemky 

môžu predávať sami majitelia, prejednať s majiteľmi. Pripravuje sa projekt rozšírenie 

kanalizácie Dvorce, priestor pred Jednotou a dokončenie chodníka v centre obce z vlastných 

zdrojov. P. Zachensky-upozornil na potrebu vykosiť čističku pri PPS, pracovník zrealizoval. 

Jozef Smutný- obnoviť poplatky pre cudzích hráčov na l hod. 4€ na tenisové ihrisko. 

Poslanci navrhli prijať uznesenie o zvýšenie poplatkov za vodu 0,80 €  a stočné 0,50€, 

Regulačný úrad určuje max. cenu, ktorá je 1,20 Eur/m3. 8/2015 sa prijme uznesenie, v roku 

2015 platí stará cena, nová bude platiť na rok 2016, občania budú platiť v r.2017. 

Ing. Soňa Matunáková PhD.  požiadala starostku: 

- Dodať materiál na opravy v obchode na Ivinách. 

- Priepusty v ceste,  cenu rigolu povie p. Gálik 

- P. Výbošteková ponuka byt v Želobudzi v hodnote 5000,-€ na predaj 

pre obec ako miesnosť na voľby a spoločné stretnutia. 

- svetlo pri p. Čiernom neosvetľuje kaplnku, poslanci boli pozrieť 

- Posedenie v Ivinách  žiadosť 100,- € 

- Oprava slnečnej cesty v Ivinách – boli sme pozrieť. 

 

Pripravila termín a program dnešného OZ. 

 

                                                                                          Uznesenie 19/15 



 

 

a) b e r i e  n a  v e d o m i e 

 

       Správu o činnosti obecnej rady od posledného zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

 

 

b) s ú h l a s í 

 

s postupom uznesení 

 

 

c) n e s c h v a ľ u j e 

vypracovanie dodatku k územnému plánu financovaný obcou. 

 

 

 

Bod 2/ Schválenie platu starostu 

 

Plat starostu je na plný pracovný úväzok podľa počtu obyvateľov 1,65 násobku priemer v 

národnom hospodárstve  v čistom 858 €  a hrubom 1 416 €. 

 

                                                                                                   Uznesenie 20/15 

 

 

    s c h v a ľ u j e 

 

1. Plat starostky vo výške 1,65 násobku priemernej mesačnej mzdy v národnom hospodárstve  

za rok 2014. 

 

 

 

Bod 3/  Návrh plánu kontrolnej činnosti kontrolóra za II. polrok 2015 

 

Pani starostka predložila návrh plánu kontrolnej činnosti za II. polrok 2015, nakoľko p. Ing. 

Sivok bol ospravedlnený a pracovne zaťažený. 

 

                                                                                            Uznesenie 21/15 

 

 

b e r i e  n a  v e d o m i e 

 

Návrh plánu kontrolnej činnosti kontrolóra II. polrok 2015. 

 

 

 

Bod 4/  Schválenie zmluvy o vlastníckych podieloch a spôsobe usporiadania nárokov 

            StVS a.s.  



StVaK Banská Bystrica  podľa zmluvy  z roku 1998  ako spoluvlastníkovi  kanalizácii 

predložená zmluva s poplatkom na rok 516,- €  do vtedy kým nebudeme mať vlastnú 

čističku odpadových vôd k 31.12.2015 zaplatíme nájom podľa zmluvy 516,-EUR  ako prvá 

splátka. 

                                                                                                  Uznesenie 22/15 

 

    s c h v a ľ u j e 

 

Podpis zmluvy o vlastníckych podieloch a spôsobe vysporiadania nárokov StVS a.s. vo výške 

517 Eur/ročne. 

 

 

 

Bod 5/  Smernica o prijímaní a preverení oznámení o protispoločenskej činnosti 

Predložil  p. Ing, Sivok 

 

Pani starostka prečítala smernicu o prijímaní a preverení oznámení o protispoločenskej 

činnosti. 

 

                                                                                          Uznesenie 23/15 

s c h v a ľ u j e 

 

Smernicu o prijímaní a preverovaní oznámení o protispoločenskej činnosti. 

 

  

 Bod 6/ Diskusia 

Referuje: p. Elena Grňová, starostka obce   

a) p. starostka informovala postrek na bolševník vykonaný, farba nezakúpená  

je potrebné určiť farbu a množstvo bude natierať p. Ľalík 

b) oboznámila, že Hájenka vlastníkom sú LZ  jednajú a p. Doskočilom  

nie je to stavebný pozemok.                             

c) Poskytnutý príspevok na Futbalový turnaj v Dúbravách 

a poskytnutý príspevok 100,-EUR na stretnutie občanov Hradnej a Želobudze. 

              d) Želobudza  poklopy sú zakúpené, natierajú sa, ihrisko pre deti  

                  náčrt odovzdaný p. Malatincovi na schválenia aj pozemok určí, lebo obec  

                  nemá pozemky. 

              e) informovala o diskusnom príspevku p. Kapca o zmene územného plánu  

                  proti: 5 poslancov    zdržal sa 1 poslanec           

              f) pán Kapec  odvoz eterníku nebezpečný odpad – má odstrániť PD Očová  

                  majiteľ objektu 

              g) p. starostka informovala o kontrole vodovodu a oprave v Želobudzi 

              h) je potrebné rozšírenie kanalizácie dvorce 

               i)uznesenie o zvýšenie poplatkov za vodu 0,80 €  a stočné 0,50€  

               j)p. Smutná odka1ovanie vodovodu nebolo vykonané z dôvodu poruchy  

               k) čistička odpadových vôd bola vyčistená čistil, plot k rómom bol zavarený 

              .l) odstavenie od obecného vodovodu neplatičov. 

             

 

Bol prizvaný p. Ríči s p. Kapcom sa snažili nájsť riešenie o odrazení vody pod kopčekom , 



pod zákrutu a urobiť spusty  je problém z odrazením  vody na cudzí pozemok. 

p. Babicová – požiadala o opravu cesty má najhorší úsek a požiadala o zistenie ceny 

svetla chce si ho uhradiť sama 

Ing.Matunáková PhD. 

je potrebné porobiť priepusty určiť cenu p. Gálik, aký počet je potrebný urobiť a je potrebné 

prizvať nejakého vodohospodára. 

-potrebná oprava pri obchode  z dôvodu nedostatkov, ktoré vytkla kontrola a je mesiac na  

ich odstránenie , zakúpiť lepidlo, linoleum, dlaždice, sieťku   a opravy vykoná p. Šufliarsky 

-požiadala vrátenie svetla od p Čierneho na vhodnejšie miesto. 

-požiadala o zhotovenie  cyklotrasy, ktorá by smerovala ku domu p. Kapca 

- požiadala o 100,-EUR na 1.8.2015 o 17 hodine stretnutia občanov  s chalupármi 

osloviť p. farára o ozvučenie zvoničky v nedeľu na omšu v Ivinách 

p. Výbošťoková – nesúhlasí s predajom  bytu v Želobudzi na spoločenskú miestnosť 

p. Smutná požiadala o odnesenie obeda z MŠ  p. Smutnému.  

p. Remeselníková pripomenula požiar v obci  

Ing. Matunák –problémy s mobilnými operátormi a internetom, naďalej požaduje, predloženie 

dokladov faktúr o použití prostriedkov z predaja školy v Ivinách, navrhuje otočiť most, ku 

kontajnerom navrhuje urobiť foto pasce na neprispôsobivých občanov, alebo kamerový 

systém. 

p. Ľalík upozornil, aby nevznikali chaotické situácie je potrebné určiť si plán práce podľa 

financií, ktoré má. 

Pani starostka informovala o návrhu OR obnoviť prevádzkový poriadok a spoplatniť užívanie 

tenisového ihriska pre cudzích hráčov na sumu 4 €/hod. 

 p. Pleva navrhol, aby boli spoplatnené obidve ihriská-tenisové aj multifunkčné v športovom 

areáli.  

Pani starostka preto stiahla návrh na spoplatnenie ihriska na prerokovanie OR.  

 

Bod 7/ Návrh na  uznesenie 

 

PhD. Soňa Matunáková - predsedkyňa návrhovej komisii predniesla návrh na schválenie 

uznesení z dnešného zasadnutia. 

 

Uznesenia boli jednohlasne schválené 6 prítomnými poslancami OZ, za hlasovalo: 6 

poslancov (Michal Greghuss, Ing. Soňa Matunáková PhD, Ondrej Záchenský,  Jozef Smutný, 

Miroslav Kapec, Emília Remeselníková  ),  

 

proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

 Keďže  viac pripomienok  a návrhov  zo strany  prítomných nebolo, starostka  

poďakovala  za  účasť  a  zasadnutie  obecného zastupiteľstva ukončila. 

 

I. Overovateľ: 

Miroslav Kapec 

 

II. Overovateľ: 

 Michal Greguss                                                                      Elena Grňová 

                                                                                                starostka obce 

 

 


